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Rada Gminy Masłów 

 

Protokół nr LX  

Sesja w dniu 31 lipca 2023  

 

Obrady rozpoczęto 31 lipca 2023 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:51 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Doleziński 

2. Marek Łukasz Dudzik 

3. Mateusz Jan Fąfara 

4. Ryszard Jan Filipowicz 

5. Wojciech Haba 

6. Bernarda Komorowska 

7. Małgorzata Kozubek 

8. Tomasz Ksel 

9. Andrzej Kułak 

10. Artur Maciej Lis 

11. Janusz Obara 

12. Andrzej Pedrycz 

13. Zenon Adam Pedrycz 

14. Ryszard Piotr Szymczuch 

15. Piotr Władysław Zegadło 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

Przewodniczący Piotr Władysław Zegadło otworzył nadzwyczajną LX sesję Rady Gminy 

Masłów. Stosownie do art. 20 ustęp 1 ustawy o samorządzie gminnym, Przewodniczący Rady 

Gminy Masłów Piotr Zegadło przywitał radnych, sołtysów, Zastępcę Wójta Gminy, Zastępcę 

Skarbnika Gminy, Sekretarza Gminy, pracowników urzędu oraz wszystkich oglądających 

transmisję.  

 

2. Stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dzisiejszych obradach uczestniczy 14 radnych, co 

jest podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności (wygenerowana na 

podstawie systemu informatycznego esesja) stanowi załącznik niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do Biura Rady nie wpłynął wniosek o zmianę 

porządku obrad i przystąpił do głosowania zaproponowanego porządku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

 

4. Projekt uchwały: 

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Zastępca Skarbnika Gminy Masłów Arleta Kułak przedstawiła szczegółowo projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów tworzył dyskusję w tym temacie. 

Jako pierwszy głos zabrał radny Tomasz Ksel prosząc o wyjaśnienie kilku punktów. W dziale 

700 - zmniejszenie o 90.000 zł z tytułu niesprzedanych nieruchomości, w dziale 757 – znaczny 

wzrost oprocentowania kwota 200.000 zł. Temat był już poruszany kilkakrotnie i mieliśmy 

informację, że wszystko jest wyliczone. W dziale 801 – kwota 234.990 zł na dodatkowe prace 

przy termomodernizacji w Szkole Podstawowej w Mąchocicach Kapitulnych. Kwestia wozu 

strażackiego, gdzie kwota już raz została zwiększona, wtedy była deklaracja, że na pozostałe 

brakujące środki będą pozyskani sponsorzy. Radny poprosił także o rozszerzenie informacji nt. 

projektu dla OSP Masłów.   

Zastępca Wójta Gminy Masłów Monika Dolezińska-Włodarczyk odniosła się do części pytań 

wyjaśniając szczegółowo kwestie zakupu wozu strażackiego dla OSP Mąchocice Kapitulne,  

z podaniem kwot i ustaleń. Środki na termomodernizację zostały omyłkowo zdjęte z tego 

zadania na poprzedniej sesji.  

Zastępca Skarbnika Gminy Arleta Kułak wyjaśniła z czego wynika zwiększenie środków na 

paragrafie dotyczącym oprocentowania kredytu. 

W odniesieniu do pierwszej części pytania, Zastępca Wójta Gminy Masłów poinformowała, że 

dotyczy to terenów po tzw. kolejce w Barczy i szczegółowo omówiła ustalenia wynikające  

z rozmów z mieszkańcami Barczy.  

Kierownik referatu Promocji i Rozwoju Gminy Agnieszka Borycka przedstawiła informację 

dotyczącą przygotowywanych wniosków o dofinansowania: wniosek dla OSP Mąchocice 

Kapitulne i wniosek dla OSP Masłów.   

Radny Andrzej Kułak zwrócił się z pytaniem dotyczącym remontu ulicy Spacerowej (koszt, 

długość i termin złożenia wniosku).  

Zastępca Wójta Gminy Masłów przedstawiła informacje finansowe i techniczne. 

Kierownik PiRG poinformowała, że wniosek był złożony w połowie lipca, bo termin złożenia 

upływał 19 lipca.  

W odpowiedzi radny Kułak przypomniał, że na komisjach było powiedziane, że jedyna droga, 

która spełnia kryteria to ulica Spokojna. Radny dodał, że myślał, że pani wójt pomyliła ulice. 

Zastępca Wójta Gminy Masłów Monika Dolezińska-Włodarczyk odpowiedziała, że na ulicę 

Spacerową też jest złożony wniosek i czeka na dofinansowanie od wojewody. 

Kierownik PiRG dodała, że na ulicę Spacerową wniosek został złożony w naborze na remonty 

dróg w marcu. 
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Radny Kułak odpowiedział, że zgadza się, na ulicę Spokojną wniosek był złożony, ale wójt 

powiedział, że jest zbyt małe dofinansowanie i gmina rezygnuje. 

Zastępca Wójta Gminy Masłów - Monika Dolezińska-Włodarczyk wyjaśniła, że tam gdzie się 

da składać wnioski o dofinansowanie to gmina je składa. Jest to gospodarność gminy.  

Radny Stanisław Doleziński zabrał głos odnośnie samochodu dla OSP w Mąchocicach 

przypominając, że już raz środki zostały dołożone do samochodu i była mowa, że więcej 

dokładać nie będziemy. Gmina potrzebuje pieniędzy na drogi, na sieci.  

Zastępca Wójta Gminy Masłów odpowiedziała, że o kwotę 260.000,00 zł będzie złożony 

wniosek. Pani Wójt ponownie wyjaśniła jakie są ustalenia dotyczące utrzymania i sprzedaży 

samochodów strażackich w OSP Mąchocice Kapitulne. W kwestii otrzymanej promesy 

Zastępca Wójta wyjaśniła, że realna wysokość dofinansowania to kwota 530.000,00 zł,  

medialnie było to 1.200.000,00 zł, ale po przetargu koszt dostawy ciężkiego samochodu 

ratowniczo – gaśniczego wyniósł 1.470.000,00 zł.   

Radny Andrzej Pedrycz zwrócił się z prośba, aby następnym razem te kwestie, które są sporne 

w budżecie były głosowane osobno.  

Radny Ryszard Jan Filipowicz zapytał czy jest plan B, skoro rozstrzygnięcie wniosków nastąpi 

w listopadzie, czyli po wyborach. 

Zastępca Wójta Gminy Masłów odpowiedziała, że nie ma planu B. Środki zabezpieczone  

w budżecie pozwalają na wykonanie zadania, a gmina liczy na to, że kwota 260.000,00 zł 

wpłynie do budżetu.  

Radny Doleziński zgodził się z wypowiedzią radnego Pedrycza, zadania powinny być 

głosowane osobno. 

Głos zabrał radny Tomasz Ksel informując, że przykro się słucha jakie były deklaracje i jak to 

teraz wygląda. Za 900.000,00 zł jesteśmy w stanie kupić nowy samochód średni, z własnej 

kieszeni. Dlatego słuchając o kwotach dofinansowania, mając nadzieję, że może coś 

dostaniemy, przykro się słucha, mając świadomość odpowiedzialności za budżet rzędu 

70.000.000,00 zł. Wiele inwestycji, które również mają wpływ na bezpieczeństwo czeka na 

realizację, kolejne przetargi czekają na otwarcie i do nich też się dokłada. Radny dodał, że nie 

może zagłosować „za” patrząc na te rosnące kwoty. 

Radny Mateusz Jan Fąfara zabrał głos informując, że z punktu widzenia mieszkańca większym 

bezpieczeństwem będzie wybudowanie chodnika w Mąchocicach niż zakup kolejnego 

samochodu. Z całym szacunkiem dla strażaków.  

Radna Małgorzata Kozubek poinformowała, że cieszy się, że jest taka dyskusja. Radna 

zaapelowała by dać szansę na realizację tego zadania.   

Głos zabrał radny Ryszard Piotr Szymczuch informując, że strażacy wywiążą się ze złożonych 

deklaracji i na pewno środki pochodzące ze sprzedaży samochodu Star wrócą do budżetu, jak 

to miało miejsce w jednostce w Ciekotach.  

Radny Fąfara ponownie zabrał głos przypominając, że w kwestii samochodu Star była mowa, 

że koszt remontu tego samochodu przekracza jego wartość; więc kto kupi Stara i za jakie 

pieniądze. Radny zrobił rozeznanie i ustalił, ze za kwotę 860.000,00 zł  gmina mogłaby kupić 

dwa używane ciężkie wozy, dwie jednostki mogłyby skorzystać, tylko za tę kwotę którą 

przekazujemy. Czy jest sens kupować nowy samochód za ponad 1.400.000 zł. Zaraz nam 

zacznie brakować ponad 300.000,00 zł do chodnika. Czy będziemy w stanie znaleźć brakujące 

środki na to zadanie.  
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Przewodniczący Rady Gminy Piotr Władysław Zegadło zabrał głos zwracając się do radnych 

o poparcie tego projektu uchwały. Dyskusja skupiła się na zakupie wozu strażackiego. 

Przewodniczący Rady dodał, że sam jest aktywnie działającym strażakiem i wie jak ważny jest 

sprawny sprzęt podczas akcji. W kwestii sprzedaży samochodu Star Przewodniczący wyjaśnił 

z czego wynika taka kolejność działań, sprzedaż może być przeprowadzona po zakupie nowego 

samochodu, by zapewnić obsadę na dwa wozy strażackie w przypadku akcji. Przewodniczący 

poprosił o głosowanie za przyjęciem tej uchwały.  

Radny Ryszard Jan Filipowicz zabrał głos informując, że argumenty nie do końca go 

przekonują, ale bezpieczeństwo jest najważniejsze więc będzie głosował za.  

Brak kolejnych głosów w tym punkcie, Przewodniczący zamknął dyskusję i przystąpił do 

głosowania w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, 

Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

PRZECIW (1) 

Tomasz Ksel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Bernarda Komorowska, Andrzej Kułak 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

Uchwała nr LX/616/2023 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy została przyjęta. 

 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023-2029 

Zastępca Skarbnika Gminy Masłów Arleta Kułak omówiła projekt uchwały.  

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Masłów przystąpił do 

głosowania w tym punkcie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Doleziński, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Andrzej 

Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

PRZECIW (1) 

Tomasz Ksel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Mateusz Jan Fąfara, Bernarda Komorowska 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

Uchwała nr LX/617/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Masłów na lata 2023-2029 została podjęta. 
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5. Zakończenie obrad 

W związku z wyczerpaniem tematyki obrad Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr 

Władysław Zegadło podziękował za udział w nadzwyczajnej LX sesji Rady Gminy Masłów  

i zamknął obrady.  

 

Przewodniczący Rada Gminy Masłów   

Piotr Zegadło      

 
Przygotował(a): Joanna Synak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


